
 
 
 
 
Äntwert vun der Madame Gesondheetsministesch op d ‘parlamentaresch Fro N°6356 vum 15. Juni 2022 
vum honorabelen Deputéierten Här Sven Clement 
 
 Wéi erklärt d’Madamm Ministesch dës Aussoen vun CHL an CHEM ?   
 
Et ass richteg, dass aktuell keng Cannabis Ueleger distribuéiert ginn. THC18% Cannabis Bléien ginn 
allerdéngs nach ëmmer weiderhin ausgeliwwert. 
 
Wéini wäerten déi ronn 22kg Cannabis, déi laut Ministère am Stock sin mat 18%THC-Gehalt un d’Patienten 
distribuéiert gin ?  
 
De Stock gëtt aktuell schonn un d’Patienten ausgeliwwert. 
 
« Wéini wäerten déi ronn 300 Flaconen Ueleg, déi laut Ministère am Stock sinn, un d’Patienten distribuéiert 
ginn  
 
Et ass aktuell keen Datum dofir virgesinn well nach op Analysen vun de Produite gewaart gëtt. Mir ginn 
dovunner aus dass een am August mat der Verdeelung vum Ueleg kann ufänken dës ënnert de Conditioun 
dass Analysen all an den Normen sinn. 
 
 
 
 
 
         Lëtzebuerg, den 13. Juli 2022 
          

D‘Gesondheetsministesch 
(s.)Paulette Lenert  
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